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Fiset, Louis Japanese Canadians in World War II – Censored Mail from the Uprooting in British Columbia 
 
Edition 2018 
 
Louis Fiset’s Japanese Canadians in World War II – Censored Mail from the Uprooting in British Columbia is
the latest BNAPS handbook. Having been at war with Germany since September 1939 and Italy since June
1940, by the time Canada entered the Pacific War in December 1941 internment operations and postal
censorship activities were well established. The physical uprooting of Japanese Canadians from British
Columbia began on 14 March 1942, and civil censorship of both their domestic and international
correspondence followed two days later. In this newest BNAPS handbook author Louis Fiset tells in great
detail the story of the Japanese Canadians who were displaced into the interior of British Columbia and
across the country, using over 130 postal history covers and additional archival photographs to beautifully
illustrate the story.��Seattle, Washington native Louis Fiset is a retired research dentist. He has published six
books and many essays for the historical and philatelic literature on the World War II experience of
non-combatant civilians in the U.S. and Canada. In addition to collecting and exhibiting World War II United
States, Canada, Great Britain, and Australia internment camp mail, he collects and exhibits postal history
relating to the impact of the war on transmission of the mails. He edits The Prexie Era newsletter. He has
received many large gold, gold and specialty awards for his exhibits and philatelic writings. He lives in Seattle
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with his wife, Joan. 
 
Fiset, Louis Japanische Kanadier im Zweiten Weltkrieg - Zensierte Post von der Entwurzelung in British
Columbia 
 
Louis Fisets japanische Kanadier im Zweiten Weltkrieg - Zensierte Post von der Entwurzelung in British
Columbia ist das neueste BNAPS-Handbuch. Als Kanada seit September 1939 und Deutschland seit Juni
1940 Krieg führte, waren Internierungsoperationen und Postzensuraktivitäten gut etabliert, als Kanada im
Dezember 1941 in den Pazifikkrieg eintrat. Die physische Entwurzelung japanischer Kanadier aus British
Columbia begann am 14. März 1942, und zwei Tage später folgte die zivile Zensur ihrer nationalen und
internationalen Korrespondenz. In diesem neuesten BNAPS-Handbuch erzählt der Autor Louis Fiset
ausführlich die Geschichte der japanischen Kanadier, die in das Innere von British Columbia und im ganzen
Land vertrieben wurden. Dabei werden über 130 Briefumschläge und zusätzliche Archivfotos verwendet, um
die Geschichte wunderschön zu veranschaulichen. Louis Fiset aus Seattle, Washington, ist ein pensionierter
Forschungszahnarzt. Er hat sechs Bücher und viele Aufsätze für die historische und philatelistische Literatur
über die Erfahrungen nicht kämpfender Zivilisten in den USA und Kanada im Zweiten Weltkrieg veröffentlicht.
Neben dem Sammeln und Ausstellen von Post aus dem Internierungslager der Vereinigten Staaten,
Kanadas, Großbritanniens und Australiens aus dem Zweiten Weltkrieg sammelt und zeigt er Postgeschichte
über die Auswirkungen des Krieges auf die Übermittlung der Post. Er bearbeitet den Newsletter The Prexie
Era. Für seine Exponate und philatelistischen Schriften erhielt er viele große Gold-, Gold- und Spezialpreise.
Er lebt mit seiner Frau Joan in Seattle. 
 
Quelle: Verlagsinfo 
 
Lieferanteninformation

Kundenrezensionen:Für dieses Produkt wurde noch keine Bewertung abgegeben. 
Bitte melden Sie sich an, um eine Rezension über dieses Produkt zu schreiben. 
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